

人文社會學院傑出人才發展基金學術研究獎勵
貢獻度證明文件

◎申請項目(3-8)：專書合著貢獻度證明

著作名稱	獲得大學出版社、過去五年內曾獲國科會(科技部)學術出版獎勵之商業出版社，或國外商業出版社出版，申請者之貢獻度必須在百分之三十或以上，得 10 點。					
合著人親簽	1		2		3	
	4		5		6	
合著人貢獻度(%)						

◎申請項目(4-1、4-2)：論壇貢獻度證明

1	舉辦時間	_____年_____月_____日~_____年_____月_____日，共_____日。					
	參加者人次 (請分日填寫)	第 1 日人次	第 2 日人次	第 3 日人次	(請自行新增)		
	主辦單位			地點			
2	論壇同一年或前後一年為論壇開設之課程、工作坊或實體活動	名稱(課程/工作坊/活動)				課程科號	(若無則無須填寫)
		時間		地點		人數	
3	論壇主題	(請說明)					
4	論壇講者	姓名:	職稱:	單位:			
		姓名:	職稱:	單位:			
		姓名:	職稱:	單位:			
		(若不足請自行增列)					
5	論壇主辦人及共同主辦人簽名	主辦人	(親簽)	共同主辦人	(親簽)		

說明：

1. 參加者(與會學者與聽眾)的總數須超過 70 人次。人次的計算，以日為單位，同日內同一位參與者只能計一人次。
2. 辦理論壇的同一年或前後一年應為該論壇開設相應的課程或辦理工作坊、實作活動。
3. 學術論壇的主題需具跨領域特性，或是特定學術領域的重要議題。
4. 學術論壇的主講者或與談人，須具有在地性、國際性及跨世代性。
5. 若超過一位主辦人，必須自行協調其中一位以主辦人身份提出。若共同主辦人(合辦、協辦)超過兩位，必須自行協調僅由其中兩位以共同主辦人身份提出。
6. 主辦人得 5 點，共同主辦人得 2 點。

College of Humanities and Social Sciences
Talent Development Fund Academic Research Incentive
Proof of Contribution Level

© 3-8 Co-authored Monograph Requirement

Title of Co-authored Monograph	Publications released by university publishers or commercial publishers that have received academic publishing incentives from NSTC (former MOST) within the preceding five years would be acknowledged. Applicants' contribution level shall be at least 30% in per publication.					
Signatures from co-authors	1		2		3	
	4		5		6	
Co-authors' Contribution Level (%)						

© 4-1 and 4-2 Forum Organizers' Contribution Level Requirement

1	Date	_____(YY)_____(MM)_____(DD) ~ _____(YY)_____(MM)_____(DD) Total number of days: _____ days				
	Number of Participants (each day)	1 st day	2 nd day	3 rd day	(supplement contents if needed)	
	Organizer (Host Unit)		Place			
2	Corresponding Courses, Workshops, or Practical Activities*	Name of courses, workshops, practical activities			Course No.	(leave the box blank if none)
		Time		Place		Total number of people
3	Theme of forum	(please offer detailed information)				
4	Keynote Speakers /Panelists	Name: Name: Name:	Job Title: Job Title: Job Title:	Organization: Organization: Organization:		
		(supplement contents if needed)				
5	Signature from primary organizers and co-organizer	Primary Organizer	(signature here)	Co-organizer	(signature here)	

Regarding proof of contribution level recognition:

1. The total number of participants (including scholars and audience members) must exceed 70 people. Number of people are based on a daily basis. Same participant on the same day is considered only once.
2. *Corresponding courses, workshops, or practical activities shall be organized in conjunction with the forum, and be hold in the same year (or within one year before/after the event).
3. Theme of the academic forum should have interdisciplinary characteristics, or address important issues in a specific academic field.
4. Keynote speakers or panelists for the academic forum should embody a blend of local, international, and cross-generational attributes.
5. Singular recognition shall be accorded to a primary organizer if there is more than one organizer for the forum. If there are more than two co-organizers (jointly organized, co-organized), recognition shall be limited to two co-organizers.
6. 5 points for forum primary organizers. 2 points for forum co-organizers